

ChinaOne 0050 國際長途電話住宅客戶申請表 ChinaOne 0050 IDD Residential Application Form

I. 客戶資料 Customer Information

Name (English) : Mr. / Ms. / Mrs.		香港身份證號碼 HK ID Card No. :
姓名 (中文) : 先生 / 小姐 / 太太		聯絡人名稱 Contact Person : (先生 Mr./小姐 Ms./太太 Mrs.)
香港手提電話 HK Mobile No. : (供賬單提示之用 For Bill Reminder Use)	住宅電話 Residential Tel. No. :	服務計劃 Service Plan :
登記地址 Registered Address : (郵政局郵箱不適用 Post Office Box is not applicable)		
郵寄地址 Billing Address : (<input type="checkbox"/> 與登記地址一樣 Same as Registered Address)		
電郵地址 Email Address :		
請選擇一種收取賬單的方式 Please select one "Receiving Bill Method" : <input type="checkbox"/> 電郵賬單 Email-Bill <input type="checkbox"/> 短訊賬單 SMS-Bill <input type="checkbox"/> 郵寄賬單 Paper-Bill (請注意選擇郵寄賬單的客戶需繳付每張HK\$20 的行政費用。) (Please note HK\$20 administrative fee should be charged per paper-bill.)		

II. 登記之電話號碼資料 Register Telephone Number Information

香港固網電話號碼 HK Fixed Line Telephone No.	3位數字密碼 (如適用者) 3-digits Password (if applicable)
1	
2	
3	
香港流動電話號碼 HK Mobile Telephone No.	3位數字密碼 (如適用者) 3-digits Password (if applicable)
1	
2	
3	

III. 聲明 Declaration

- A. 本人證實上述(及附頁)資料正確無誤, 並接受有關信通電話(香港)有限公司服務及收費條款及隨時更改刊登之通話費用。
By signing below I hereby confirms the information given above is correct and accept that the services provide to me will be subject to ComNet Telecom (HK) Ltd. General Terms and Conditions, tariff as published and amended from time to time.
- B. 本人明白若以上提供的資料並非全部正確, 貴公司可以不為本人提供以上之服務。本人並知悉以上資料可作信通電話(香港)有限公司作信用調查、結賬、市場推廣及根據服務條款中所述之用途。
I acknowledges that you may be unable to provide services to me unless all information requested above are all supplied correctly. I also acknowledge that ComNet Telecom (HK) Ltd., for purpose including credit check, debt collection, marketing and other purpose as outlined in the Service Terms and Conditions current from time to time, will use my information.
- C. 本人明白貴公司將會在某項服務啟用時向本人提供該項服務, 而該項服務的使用將根據貴公司當時之條款。
I acknowledge that services not yet available will be provided to me on commencement on your prevailing terms.
- D. 一般細則條款及收費價格, 請瀏覽 <https://www.comnet-telecom.com.hk>。信通電話(香港)有限公司保留最終決定權, 如有更改, 恕不另行通知。
For General Terms & Conditions and prevailing rates, please refer to our website <https://www.comnet-telecom.com.hk/en/>. ComNet Telecom (HK) Limited reserves the right to change the terms & conditions without prior notice. Under any circumstance, the prepaid amount is non-refundable.

客戶簽署 Customer Signature :

日期 Date :

(申請人必須年滿18歲。 Subscribers must be aged 18 or above.)

申請注意事項 Application Reminder :

- 客戶遞交申請時請附 1) 香港身份證副本 2) IDD服務計劃表格 3) 申請停止直接市場推廣表格。
Please provide 1) a copy of HKID 2) IDD Service Plan Form 3) Change/ Opt Out Direct Marketing Application Form when submits application.
- 如客戶欲利用信用卡每月自動轉賬付款, 遞交時請提供「信用卡直接付款授權表格」作申請。
If you would like to pay the bill via Credit Card Autpay Method, please kindly submit "Credit Card Direct Debit Authorization Form" as well.
- 客戶申請ChinaOne 0050 國際長途電話需繳交HK\$300 作為按金, 如以信用卡自動轉賬付款可作豁免按金HK\$300之用。
It is required to pay HK\$300 as a deposit when applies ChinaOne 0050 IDD Service, but it is granted exemption if applies Credit Card Autpay Method for payment.
- 請把申請表格及相關文件傳真至 3500 7048 或電郵至 cs-online@comnet-telecom.com 處理, 需時2個工作天。
Please FAX the application form and related document to 3500 7048 OR email to cs-online@comnet-telecom.com, we would require 2 working days for processing.
- 撥號程序 0050 + 國家編號 + 地區字頭 + 電話號碼 (按# / 撥出鍵)
Dialing Instruction 0050 + Country Code + Area Code + Tel. No. (# / Send)
- 如有任何疑問, 請致電客戶服務熱線 1021 050。
Any queries, please contact our Customer Service Hotline 1021 050.

更改/申請停止直接市場推廣表格
CHANGE / OPT OUT DIRECT MARKETING APPLICATION FORM

客戶資料 Customer Details		
註冊名稱 Registered Name : Mr / Ms /Mrs / Company		
身份証號碼/護照/商業登記証號碼 HKID / Passport / BR No.:		流動電話號碼 Mobile No. :
聯絡人姓名 Contact Person:		網絡電話號碼 IP Phone No. :
聯絡電話 Contact No.:	電郵 Email:	戶口號碼 Account No.:

為使閣下知悉有關信通電話(香港)有限公司(「本公司」)的最新優惠及促銷活動，本公司會使用閣下的個人資料聯絡閣下作有關本公司及本公司的合作夥伴的直接促銷活動。請閣下簽署及填妥以下空格表示同意/不同意接收有關產品及/或服務的促銷資訊。

To update you the latest offers and offer promotion with ComNet Telecom (HK) Limited (“Our Company”), Our Company would like to use your personal data to contact you directly for marketing Our Company’s and our business partners’ products and/or services to you. Please sign and fill in the blank below to indicate your agreement for receiving the products’ and/or services’ marketing materials.

1. 本人同意 I agree

本人不同意 I disagree

接收有關由信通電話(香港)有限公司以直銷電話、電郵、電子訊息(手機短訊或智能手機短訊應用程式)、傳真、郵件等方式向本人提供之電訊及有關電訊的增值服務及產品資料、優惠、推廣及娛樂資訊。

to receive that ComNet Telecom (HK) Limited via direct marketing telephone calls, e-mail, e-message(SMS/MMS/ smartphone messaging application), facsimile, direct mailings etc. to providing me with the product information, promotional offers, marketing and infotainment relating to the telecommunications and related telecommunication value-added services.

2. 本人同意 I agree

本人不同意 I disagree

接收有關由信通電話(香港)有限公司及合作夥伴以直銷電話、電郵、電子訊息(手機短訊或智能手機短訊應用程式)、傳真、郵件等方式向本人提供有關之服務及/或產品的資料、優惠、推廣及娛樂資訊(只限於保險、銀行、金融財務、教育、媒體、娛樂消閒、保健及美容、服裝、珠寶、電器及電子產品、酒店及旅遊、餐飲、物流及運輸、房地產代理、禮賓服務及社交網絡服務)。

to receive that ComNet Telecom (HK) Limited and the business partners via direct marketing telephone calls, e-mail, e-message(SMS/MMS/ smartphone messaging application), facsimile, direct mailings etc. to providing me with the information, promotional offers, marketing and infotainment relating to the services and/or products(restricted to insurance, banking, finance, education, media, entertainment and leisure, health and beauty, apparel, jewelry, electrical and electronic products, hotels and travelling, restaurants and catering, logistic and transport, real estate agency, concierge services and social network services).

*

客戶簽署/公司蓋印 Customer Signature/Company Chop

日期 Date (DD/MM/YY) (日/月/年)